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Balogh József

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének

	

Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„ Mikor kerül sor az M8-as autópálya Lajosmizse és Dunavecse közötti szakaszána k
engedélyezésére? "

címmel a Házszabály 91 . ,¢-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Szabó Pál
közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Állampolgári megkeresés ügyében fordulok Önhöz . A térség lakói nagy megdöbbenésse l
vették tudomásul, hogy az M8-as autópálya Lajosmizse és Dunavecse közötti szakaszána k
engedélyezésére még mindig nem kerül sor . Az említett útszakasz mielőbbi megépülése az
Európai Uniós tranzitforgalom szempontjából létfontosságú, ezért várom válaszát !

Budapest, 2008 . október 27 .
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